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Betreft: Art. 47 vragen van PvdA m.b.t. milieuparken en dumping afval 
 

Geacht college, 

In mei is de gemeenschappelijke regeling milieuparken Geul en Maas besproken en op 26 mei uiteindelijk 
aangenomen. Zowel in de raadsvergadering als in de voorafgaande rondes is telkenmale gewezen op het 
risico van dumpen van afval bij zowel de milieuperrons als op straat/ in de natuur. In de raadsronde van 
19 mei onderkent wethouder Aarts dat “Uit cijfers blijkt dat er fors wordt gedumpt. De oorzaak van dum-
pen is arbitrair. Enige tijd nadat de prijsverhogingen zijn ingegaan zal blijken welk effect dit heeft gehad.” 
De PvdA Maastricht ontvangt signalen van de burgers dat de vervuiling van de milieuperrons is toegeno-
men, evenals het aantal dumpingen van grof afval. 

Deze signalen zijn voor ons aanleiding tot de volgende vragen: 
1) Is er een toename van vervuiling van de milieuperrons?  
2) Is er een toename van dumping van grof afval in op straat/in de natuur? Zo ja, waar wijt u dit 

aan? Ziet u een verschil in de dumping als gevolg van de ‘corona lockdown’ in maart-juni 2020 en 
na de stijging van de heffingen bij de milieuparken, na 1 juli 2020? 

3) Is er evenveel, meer, of minder afval aangeboden aan de poort van de milieuparken a.g.v. geste-
gen of gedaald na 1 juli 2020 t.o.v. a) maart-juni 2020 en b) dezelfde periode het jaar ervoor? 
Welke conclusies trekt u hieruit? 

 
 

Namens de PvdA-fractie,  
 
Manon Fokke 
Christel van Gool 
 


